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Készült:   Eger Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala I. sz. tanácskozó termében    

2007. szeptember 19-én a Pénzügyi Bizottság nyílt ülésén elhangzottakról 
 

Jelen vannak: Nagy István 
Jékli Sándor 

a bizottság elnöke 
a bizottság tagja 

 Kovácsné Harnóczi Hedvig 
Dr. Gál János 

külső szakértő 
könyvvizsgáló 

 Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Dr. Barta Viktor 

irodavezető 
irodavezető 

 Szőkéné Komenczi Anikó irodavezető 
 Kis- Tóth Roland 

Bori Attila 
Ballagó Zoltán 
Serfőző János 

ügyintéző 
ügyintéző 
ügyintéző 
ügyintéző 

 Zagyva Jánosné jkv-vezető 
 
 

Nagy István 

Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a bizottság tagjai közül 3 fő jelent meg, a bizottság 
határozatképes, az ülést megnyitja.  
Kéri a Bizottság tagjait, hogy szavazzanak a Város- és Területfejlesztési Irodának 1 sürgősségi 
előterjesztés napirendre vételéről. Megállapítja, hogy a napirendi pontok tárgyalását a Bizottság 3 
igen egyhangú szavazattal elfogadta. 
 

1.) Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal szervezeti struktúrájának átalakításáról 
 
 Előterjesztő: Habis László polgármester 
 Előadó: Dr. Barta Viktor irodavezető 
 
Kovácsné Harnóczi Hedvig 
Az előterjesztés szerintem nincs átgondolva. Ezt így nem lehet végrehajtani, de én úgy 
gondolom kerüljön Közgyűlés elé az előterjesztés, hogy a képviselő testület értékes javaslatait 
is megismerhessük.  
 
Nagy István 
Kéri szavazzanak.  
 
63/2007. (09. 19.) számú  PB döntés 
A Pénzügyi Bizottság a Polgármesteri Hivatal szervezeti struktúrájának átalakításáról készült  
előterjesztést 1 igen, 2 tartózkodás mellett nem támogatta, az A és B változatokról nem 
foglalt állást. 
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4.) Előterjesztés a középfokú intézmények tanulócsoportjai számának meghatározására 
 
 Előterjesztő: Dr. Sípos Mihály tanácsnok 
 Előadó: Szőkéné Komenczi Anikó irodavezető 
 
Ballagó Zoltán 
Jelen előterjesztés első része a középiskolák tanulócsoportjainak 2007/2008. tanévben beállt 
változásához kapcsolódik. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése 2007. júniusi ülésén 
elfogadta, hogy a középiskolákban a jelzett tanévben hány tanulócsoport indulhat. 2007. 
augusztus végén, szeptember elején azonban olyan változások álltak be - elsősorban a 
szakképző intézmények életében -, melyek azt eredményezték, hogy az intézmények a 
tervezetthez képest kevesebb tanulócsoportot tudnak beindítani. 
 
Ennek következtében a Kossuth Zsuzsa Gimnázium, Szakképző Iskola és Kollégiumban a 
tervezett 24 tanulócsoport helyett, mindössze 21 osztály, az Andrássy György Közgazdasági 
Szakközépiskolában a tervezett 26 tanulócsoport helyett 25 osztály, a Bornemissza Gergely 
Szakközép-, Szakiskola és Kollégiumban a tervezett 42 tanulócsoport helyett 39,5 osztály 
indul. 
Fenti változások csökkentik az intézmények rendelkezésére álló óraszámot. Ezen 
intézményeknél azonban az előző tanévekben igen magas volt a túlórák száma, amely 
elsősorban abból adódott, hogy a speciális szakmai tantárgyak oktatására óraadókat 
alkalmaztak az intézmények. A jelzett változások, valamint a szeptembertől életbe lépő 
kötelező óraszám emelkedés következtében jelentősen csökkent a túlórák száma. Ezért a 
fentebb jelzett óraszámcsökkenés nem jelentkezik a foglalkoztatásban, melynek 
következtében nem javasoljuk a létszámkeretek és az előirányzatok módosítását. 
A következő gazdasági év normatíváinak tervezésénél mind az intézményeknek, mind a 
hivatalnak igen megfontoltan kell eljárni. 
Az előterjesztés második része a minden tanév elején aktuális témát, a 2008/2009. tanévben 
indítható tanulócsoportok számához kapcsolódó javaslatot tartalmazza. A javaslat az 
intézményvezetőkkel egyeztetett álláspontot tükrözi. Egyedül az Andrássy György 
Közgazdasági Szakközépiskolánál eltérő az iskola és a hivatal álláspontja. Itt azonban a 
negatív demográfiai változások miatt a következő tanévtől beálló jelentős csökkenéssel 
indokoljuk a határozati javaslatban foglaltak elfogadását. 
Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási Bizottság, mely egyhangúlag támogatta annak 
közgyűlési tárgyalását. Kérem a Tisztelt Bizottságot a javaslatban foglaltak megtárgyalására 
és annak támogatására. 
 
Nagy István 
A tanulócsoportok számában bekövetkezett változások körülbelül milyen tanulólétszámot 
jelentenek? 
 
Ballagó Zoltán 
Pontos adatok még nem állnak rendelkezésünkre, hiszen október elején kell az 
intézményeknek megtenniük a statisztikai adatszolgáltatást. 
 
Nagy István 
Hozzávetőlegesen milyen mértékű lehet a csökkenés (5-10-15%)? 
 
Ballagó Zoltán 
5-10% közöttire tehető. 
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Nagy István 
Fentiek fényében miért nem lehet maximálni az intézményekbe felvehető tanulói létszámot? 
Miért nem lehet azt mondani, hogy az intézmények nem vehetnek fel a jogszabályban előírt 
tanulói létszámnál több tanulót? Ekkor talán lenne elég tanuló a szakképző intézményekben 
is. 
 
Ballagó Zoltán 
A maximális csoport-, tanulólétszám túllépéséhez kapcsolódó intézményi kérelmek azt 
mutatják, hogy nem azért vannak kevesen a szakképző osztályokban, mert a tanulók 
gimnáziumokban folytatják tanulmányaikat. A Dobó István Gimnáziumban és a Pásztorvölgyi 
Általános Iskola és Gimnáziumban, valamint a Kossuth Zsuzsa Gimnázium és Szakképző 
Iskola és Kollégium gimnáziumi osztályaiban nincsenek maximális létszám feletti osztályok. 
A Szilágyi Erzsébet Gimnázium és Kollégium két osztályában van túllépés 1 illetve 2 fővel. 
 
Nagy István 
Kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta az 
előterjesztés Közgyűlési megtárgyalását. 
 
66/2007. (09. 19.) számú  PB döntés 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta a középfokú intézmények 
tanulócsoportok számának meghatározására készült előterjesztés Közgyűlési megtárgyalását. 
 
 
5.) Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában lévő külterületi mezőgazdasági 

ingatlanok hasznosíthatóságáról 
  
 Előterjesztő:  Habis László polgármester 
 Előadó: Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
 
 

Nagy István 
 Kérdés,  hozzászólás nem lévén, kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 3 igen     
egyhangú szavazattal támogatta a Közgyűlés elé terjesztését. 
 

67/2007. (09. 19.) számú  PB döntés 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta az önkormányzat tulajdonában 
lévő külterületi mezőgazdasági ingatlanok hasznosíthatóságáról készült előterjesztés 
Közgyűlés elé terjesztését. 
 
6.) Előterjesztés a közoktatási intézmények kiadási előirányzatainak módosítására 
  
 Előterjesztő:  Habis László polgármester 
 Előadó: Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 

 

 

Nagy István 
Kérdés,  hozzászólás nem lévén, kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 3 igen     
egyhangú szavazattal támogatta a Közgyűlés elé terjesztését. 
 
68/2007. (09. 19.) számú  PB döntés 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta a közoktatási intézmények 
kiadási előirányzatai módosításának Közgyűlés elé terjesztését. 
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7.) Előterjesztés a közoktatási intézmények előirányzatának módosítására a megkötött 

mikrotársulási megállapodások alapján 
  
 Előterjesztő:  Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
  

Nagy István 
 Kérdés,  hozzászólás nem lévén, kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 3 igen     
egyhangú szavazattal támogatta a Közgyűlés elé terjesztését. 
 
69/2007. (09. 19.) számú  PB döntés 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta a közoktatási intézmények 
előirányzatának módosítására megkötött mikrotársulási megállapodás Közgyűlés elé 
terjesztését. 
 
 
8.) Előterjesztés a Felsővárosi Általános Iskola előirányzatának rendezésére 
  
 Előterjesztő:  Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
  

Nagy István 
Kérdés,  hozzászólás nem lévén, kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 3 igen     
egyhangú szavazattal támogatta a Közgyűlés elé terjesztését. 
 
 
70/2007. (09. 19.) számú  PB döntés 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta a Felsővárosi Általános Iskola 
előirányzatának rendezésével kapcsolatos előterjesztés Közgyűlési megtárgyalását. 
 
 
9.) Tájékoztató a 2007. augusztus havi polgármesteri és intézményvezetői saját 

hatáskörben végrehajtott előirányzat módosításról 
 
 Előterjesztő:  Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
  

Nagy István 
Kérdés,  hozzászólás nem lévén, kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 3 igen    
egyhangú szavazattal támogatta a Közgyűlés elé terjesztését. 

 
71/2007. (09. 19.) számú  PB döntés 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal támogatta a 2007. augusztus havi 
polgármesteri és intézményvezetői saját hatáskörben végrehajtott előirányzat módosításról 
készült tájékoztató Közgyűlés elé terjesztését. 
 
 
10.) Tájékoztató Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata 2007. január-augusztus havi 

likviditási helyzetéről 
 
 Előterjesztő:  Juhászné dr. Krecz Erzsébet irodavezető 
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Nagy István 
A tájékoztatót a bizottság a következő bizottsági ülésen fogja megtárgyalni. 
 
 
 
Eger, 2007. szeptember 25. 
        
 
      Kmf. 
 
 
 
 
         Nagy István 
           tanácsnok 


